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In reactie op de brief waarin wordt aangekondigd dat we voortaan ons digitaal moeten

melden als we een bezoeker hebben en we maar 1 auto met bezoekers pc|r vegaardag

mogen ontvangen. U begrijpt dat we hier grote moeite mee hebben. Ook is het niet

gebruiksvriendelijk voor mensen die geen computer hebben!

Wij vinden ook dat het w.b. de privacy van ons bezoek vreemd dat wij u ervan op de

hoogte moeten stellen via hun nummerbord, dat zij ons bezoeken.

Ook is het voor mensen die niet bekend zijn met Haarlem erg onduidelijkjof ze nu wel

of niet in onze buurt mogen parkeren als ze geen vignetjes achter de ramen van de auto

zien zitten. De bebording in onze buurt laat nogal te wensen over en er zrjn velen in

verwarring hieromtrent
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